
STYREMØTE 8-2023 LØTEN O-LAG 

mandag 15. januar kl. 17.30 

hos Tove-Kristin Westli 
 

Til stede: Sigurd Skaaden, Steinar Libak, Simen Smestad, Knut Johan Schjerve, 

Henning Olsen, Sigurd Dæhli, Tove-Kristin Westli, Tore Stenseth og Emilie Westli Andersen 

Forfall: Stine Engebakken 

 

 

Sak 74/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 30. oktober 2023 

 

 

Sak 75/2023 Evaluering Stolpejakten 2023, og plan for 2024, Tore innleder. 

 

4131 deltakere i 2023, sammenliknet med 4152 i 2022. Kart i Løten sentrum, Mosjømarka og 

Budor + 20 stolper sammen med tur-o i Sjømarka. I Sjømarka fikk vi litt kritikk av skytterlaget. 25 

premier er trukket ut. Tore har vært på møte i Stolpejakten og mange sier de har kuttet ut premier. 

Vi går for fire premier neste år, en til sykkelstolpejakten og tre ellers. Tore spør lokale bedrifter om 

de sponser dette.  

 

Vi har forbedringspotensial på fargekoding. Tove-Kristin ønsker å lese korrektur på brosjyra.  

 

Planer for 2024: 

Løten sentrum og Budor er selvskrevne. Løten sentrum kan evt. byttes ut med Ådalsbruk hvis vi har 

kart som fungerer. Tore sjekker med Bjørnar.  

Postene felles med tur-orienteringa blir på vestsiden av Flystripa. Tore og Leif Martin koordinerer. 

Nå er det mulig å sette ut stolper tidligere, så det kan være et alternativ å sette ut stolper på snøføre. 

Forslag fra oss til Løiten almenning: kalle de ski/sykkelstolpejakt og ha et større antall poster. 

Aktivere noen til vinterferien og ut vinteren, resten i juni når det blir barmark. Tore tar dette opp 

med Hilde.   

 

Tore har snakket med Terje Nyland om Stolpejakten – uteskole. Han er positiv til dette. Tore ønsker 

å ha dette på Jønsrud i 2024. Her får vi støtte for kartet, slik at vi slipper å betale avgiften. Tore 

jobber videre med dette.  

 

Nissestolpejakt ifbm. juletreorienteringa. Emilie og Tore samordner dette.  

 

Sende søknad til Løten Lions – Tove-Kristin gjør dette.   

 

Henning og Tore forlot møtet etter saken.  

 

Sak 76/2023 Info om sesongplan for 2024 v/Simen. 

 

Simen gjennomgikk sesongplanen. Søke treningstid i gymsal på torsdag for å ha samme treningsdag 

hele året? Evaluere vintertreninga etter sesongen for å se om vi skal videreføre tilbudet. 

Søknadsfrist hall: 1.mai. Emilie har ansvar for å søke.  

Tove-Kristin booket skytterhuset til sesongavslutning 6.november 2024. 

 

Sak 77/2023 Kort info om kartstatus v/Sigurd D. 

 



Avtale med Steinbekken om at han skal fullføre Mosjømarka-kartet i 2024. Sigurd har meldt inn 

kartprosjektet rundt Budor skistadion til o-kretsen. Dette er godkjent. Håvard Lucasen skal synfare. 

Sigurd skal synfare de små flekkene som mangler rundt Rokosjøen.  

Etter møte med kommunen skal vi prøve å søke spillemidler for Rokoberget, Mosjømarka og Budor 

skistadion. 

 

Sak 78/2023 Forberedelser til årsmøtet 2023 for 2022. 

 

19.februar kl. 19.00 i kommunestyresalen på Tingberg. Styrets rapport ble delt ut. Innspill kan 

sendes til Tove-Kristin.  

 

Emilie annonserer årsmøtet på hjemmesiden og Facebook.  

Tove-Kristin ordner servering til årsmøtet.  

 

Sak 79/2023 Planlegging av interne kurs i vinter, OCAD og EQ-timing. 

 

Vi må fornye OCAD-lisensene. To av lisensene gikk ut i november 2023. To lisenser går ut i mars 

2025. Lisensen på o-lagets pc går ut i mai 2024. Vi må ha fire stk løypeleggerversjoner og en 

fullversjon. Simen fornyer lisensene. Faktura sendes helst til ledermailen.  

Simen kan holde kurs i OCAD og EQ-timing. 21.mars setter vi opp kurs. Tove-Kristin booker rom. 

Simen lager invitasjon som kan legges ut.  

 

Sak 80/2023 Hva har o-laget av utstyr, hvor lagres hva – inne eller i container. 

  Materiellansvarlig -kan det legges til nestlederfunksjonen el. Andre? 

 

Forslag fra Simen om å legge materialforvalterjobben til nestlederjobben. Dette er vi enige om.  

 

Når det blir varmere i været tar vi flere dugnadskvelder for å rydde opp i materialet vårt og flytte 

ting til containeren.  

 

Sak 82/2023 Klubbtur til O-festivalen på Sjusjøen 

 

Emilie lager utkast til en invitasjon. Vi forsøker å få til gratis overnatting og at vi dekker 

startkontigent en dag. Mål om å få ut innbydelsen i starten av februar.  

 

Sak 82/2023 Innkjøp av klubbklær 

 

Vi har en liten lagerbeholdning av det nyeste designet.  

Emilie sender ut en undersøkelse for hvem som ønsker å kjøpe hva av klubbklær.  

 

Sak 83/2023 Deltakelse på «Inn i naturen» på Budor. 

 

Tove-Kristin og Knut deltar.  

 

Sak 84/2023 IKT-mannskap pinseløpene 

 

Sigurd S. kan være med som lærling. Arne Arnesen og Erik Grøndalen har sagt ja til å ha 

opplæringskvelder i løpet av vinteren. Steinar ringer Jon-Anders og spør om han kan være ansvarlig.  

 

Vi trenger en kontrollør. Den bør være på plass til 30.januar, når det er første planleggingsmøte for 

årets pinseløp. Steinar forespør aktuelle.  

 



Sak 85/2023 Evt. 

 

- Vi må jobbe hardt med å utdanne nye arrangører. Tiden er inne for å ta kontakt med 

naboklubbene og organisere et samarbeid? Arbeidskveld: «Hvordan kan vi rekruttere folk til 

å være arrangører?». Tove-Kristin sender henvendelse til ledere i naboklubber om de er 

interessert. 

Simen er i gang med å lage en arrangørveileder.  

- NM i pre-o blir 31. august og 1. september. Det blir en felles komité med Ringsaker OK. 

Steinar velges inn som Løten o-lags representant i komitéen. Lis Dæhli er løpsleder og 

Sigurd Dæhli er løypelegger. Anslag på antall funksjonærer: 5-6 personer på lørdag (Løten) 

og 8-10 personer på søndag (Brumunddal).  

- Henvendelse fra Innlandet o-krets: Klubbutviklingssamling med NOF. NOF ønsker å sette 

opp en slik samling i Innlandet i løpet av vinteren. Tove-Kristin etterspør hva innholdet er i 

denne samlingen.  

- Trener 1-kurs avholdes i Stange 17.-18.februar og 16.-17.mars.  

- Ta en titt på «Rapport fra klubbutviklingskveld» og gi tilbakemelding til Tove-Kristin på 

hvordan du mener vi ligger an på mål og tiltak som vi satte opp.  

- 205 deltakere på Juletreorientering i Løten jula 2023.  

 

Neste styremøte:  

 

5.mars kl. 18.00 hos Emilie i Håvegen 9B 

 

 


